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1.  Mötet öppnar  Victoria Holmqvist öppnade mötet 

2.  Fastställande av röstlängd  Röstlängden fastställdes till 9 
röstberättigade. 

3.  Mötesfunktionärer  Victoria Holmqvist valdes till 
Mötesordförande  
Jackline Georgsson valdes till 
sekreterare.  
Kim Kihlström och Filip Nordström 
valdes till justerare, tillika 
rösträknare. 

4.  Adjungerade  Fabian Svanberg - projektledare 

 



Novischeriet. 

5.  Fastställande av dagordning  Dagordningen fastställdes med 
tillägg av punkt 9, 10 och 20. 

6.  Presentationsrunda  - 

7.  Föregående protokoll  Föregående mötesprotokoll lades 
till handlingarna.  

8. 
 

Information: Projektledare informerar  a) Novischveckorna: 
Fadderansökan har gått bra 
och är nu stängd. Fadderfest 
1 kommer att vara den 26 
mars på Tivoli.  

9.  Diskussion: Novischveckornas budget  Mötet diskuterade 
Novischveckornas budget.  

10.  Beslut: Vårbalens budget  Mötet beslutade att rösta igenom 
Vårbalens budget. 

11.  Information: CHSK  Johan informerade från 
CHSK-möte kring vad som sker i 
Campus Helsingborgs 
studentkårer. 

12.  Information: Campus styrelsemöte  Johan informerade om Campus 
styrelsemöte på Rådhuset. Dagen 
bestod av strategiskt planerande 
och diskussioner kring Campus 
framtid. 

13.  Diskussion: Välgörenhetsevent  Mötet diskuterade eventuella 
aktiviteter under 
välgörenhetseventet. 

14.  Beslut: Temasittning i Lund  Mötet beslutade att godkänna 
temat för sittningen i Lund. 

15.  Beslut: Köpa in medaljer  Mötet beslutade att beställa dessa 
medaljer.  

16.  Beslut: Tema vårtacksittningen  Mötet beslutade att godkänna 
temat för vårtacksittningen.  

17.  Diskussion: Utlysning  Mötet diskuterade hur vi ska 
marknadsföra oss under 
utlysningen. 

 



18.  Information: HD  Jackie informerade om intresse 
från HD om att skriva mer om 
Helsingborgs studentliv. 

19.  Diskussion: PILA-dagen  Mötet diskuterade om närvarande 
på PILA-dagen.  

20.  Information: Presidiebeslut  Victoria informerade om att ett 
presidiebeslut angående att få ett 
förslag om en ny stadga har tagits.  

21.  Övriga frågor   a) Biljettförsäljning 
b) Zoegas 
c) Studentinlaga 

 

22.  Mötet avslutas   

 

         
Victoria Holmqvist, mötesordförande 
 

 

 


